
Rober Fico k sabotovanému referendu:
“Čaputová slúži zahraničným mecenášom!”
Boris Kollár však tentokrát prekvapil
- CZ24 News | 29. června 2021

SLOVENSKO: Robert Fico: Ak by sa stalo, že Ústavný súd bude pokračovať v šľapajach pani
prezidentky, aby znemožnili referendum, tak sa určite obrátime na Európsky súd pre ľudské práva a
dáme tomu takú váhu, akú treba. Prezidentka SR definitívne potopila priamu demokraciu.

 

Prezidentka Zuzana Čaputová sa po prepočítaní podpisov občanov za vypísanie referenda o skrátení
volebného obdobia obrátila na Ústavný súd SR so žiadosťou o prekontrolovanie jeho obsahovej
stránky. Tvrdí, že to urobila preto, lebo sa právne názory na referendum rôznia a nie je jasné, že ak
by sa rozhodlo o predčasných voľbách, ako to bude celé prebiehať. Zároveň hlava štátu uvádza, že
pokiaľ sa tieto nejasnosti včas nezodpovedajú, môže byť toto referendum napadnuté a neplatné.
Považujete toto za správne, veríte v úspech referenda?

 

Robert Fico, poslanec NR SR, predseda strany Smer-SD

Prezidentka SR Zuzana Čaputová týmto krokom potvrdila, že nie je prezidentkou všetkých, ale že je
prezidentkou vládnej koalície. Strana SMER – SD garantuje, že zabezpečí kvalifikované právne
zastupovanie na Ústavnom súde SR, aby sme uspeli. A ak by sa stalo, že Ústavný súd bude
pokračovať v šľapajach pani prezidentky, aby znemožnili referendum, tak sa určite obrátime na
Európsky súd pre ľudské práva a dáme tomu takú váhu, akú treba. Prezidentka SR definitívne
potopila priamu demokraciu. Na Slovensku sme už predsa mali podobné dve referendá s podobnou
otázkou a nikto tieto otázky ústavnoprávne nespochybnil.
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Roman Stopka, predseda strany Práca slovenského národa (PSN)

Zuzana Čaputová, nateraz úradujúca v kresle prezidenta Slovenskej republiky, svojím prenesením
zodpovednosti na Ústavný súd SR jasne dokázala, že nemá IQ ani charakter na to, aby rešpektovala
vôľu vyše pol milióna občanov. Očividne má strach a len hľadá, ako zamiesť pod koberec ľudské
prebudenie. Staré porekadlo hovorí: Kto chce, hľadá spôsoby. Kto nechce, hľadá výhovorky. Je ľahké
odhaliť motív i ciele konania Zuzany Čaputovej. Veď jej volebné víťazstvo má pôvod v aktivitách
rovnakej ambasády ako aj víťazstvo Igora Matoviča. Ona bude chrániť výsledky volieb zubami-
nechtami, lebo neslúži občanom SR, od ktorých pochádza všetka moc, ale svojim zahraničným
mecenášom. Svoje odôvodnenia však výrečnosťou zabalí do lásky k národu a vraj „opatrnosti a
predvídavosti“. Tým, ako vždy, oklame dôverčivých, naivných a hlupákov. Občan Slovenskej
republiky dostáva lekciu za lekciou, aby na vlastnej koži pocítil, koľké škody, ľuďom i štátu, prináša
ľahkovážny prístup k voľbám. Ale pozor, pre niektorých je jej chytráčenie len príležitosť robiť krik
a opakovane sa drať k osobnej moci a prospechu. Diabol si s pôžitkom nasadzuje anjelskú tvár a až
čas opäť ukáže dôverčivým, že je to zradca, len v inej podobe.

 

Richard Sulík, minister hospodárstva SR, predseda strany SaS

Je to jej Ústavou SR garantované právo sa obrátiť na Ústavný súd. Toto právo využila a my to plne
rešpektujeme.

 

Peter Pellegrini, poslanec NR SR, predseda strany Hlas-SD

Rešpektujeme právo pani prezidentky obrátiť sa na Ústavný súd. Sme presvedčení, že vyjadrenie
vôle ľudí v referende je plne v súlade s ústavou a zásadami demokratického a právneho štátu. Na
druhej strane, každý mesiac tejto vlády škodí Slovensku a mrzí nás, že ľudia na možnosť prejaviť svoj
názor v referende budú musieť čakať ďalšie mesiace.

 

Boris Kollár, predseda NR SR, predseda strany SME rodina

Nie som právnik. Mal by to vykladať Ústavný súd, ale ak by bolo na mne, tak na základe toho, aký
veľký počet ľudí to podpísal, by sa to malo uskutočniť. A čo sa týka úspešnosti, tá bude závisieť od
počtu ľudí, ktorí sa na ňom zúčastnia.


